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dr. urška florjančič

paSijonSki novičnik v Letu koronSke pandeMije

gibanje pasijonski veter je v koronskem letu 2020 dobilo svojo spletno stran 
in časopis, ki smo ga poimenovali Pasijonski novičnik. prvo številko časopisa je 
br. jaro knežević pospremil z naslednjimi besedami: »Verjamem v občestvo! Ver-
jamem v vsako pobudo, ki ljudi združuje in povezuje! Verjamem v vsak projekt, 
ki ga naredimo skupaj z drugimi! Verjamem v vsako ponujeno roko! Verjamem v 
vsako dobrohotno misel in besedo! predvsem pa verujem v moč božje ljubezni v 
jezusu kristusu, križanem in vstalem! zato verjamem tudi v pasijonski veter, ki 
tudi po tem pasijonskem novičniku, veje med nami! Verjamem v poslanstvo tega 
gibanja, ki ima namen predvsem povezovati, graditi, vabiti k sodelovanju, skupaj 
iskati nove poti. in ker to verjamem, sem njegov del, in ti, draga sestra, dragi 
brat, zdajle pišem … bog te blagoslovi!« pasijonci to živimo in temu sledimo …

za nami je leto, ko smo marsikateri načrt morali odložiti za nedoločen čas in 
svoje delo ter življenje zaradi pandemije covida-19 prilagoditi trenutnim razme-
ram. zdi se nam, da gre življenje mimo nas, ko čakamo na boljše čase. a boljše 
ali slabše čase ustvarjamo ljudje in nove okoliščine so lahko priložnost za nove 
izzive in poti. navkljub omejenemu gibanju in druženju večji del preteklega leta 
je bilo pasijonsko dogajanje v letu 2020 kar živahno. njegov utrip smo beležili 
na spletni strani pasijonskega vetra (http://www.pasijonskiveter.si/) in ga strnili 
v treh številkah Pasijonskega novičnika, ki so izšle februarja, aprila in oktobra. 
povzeli smo dogajanje v postnem času, pasijonska romanja, obisk predsednika 
europassiona josefa langa v sloveniji in predstavili še nekatere druge pasijonske 
dogodke. V leto 2021 vstopamo še vedno v primežu pandemije, a dobili smo 
cepivo in verjamemo, da se bodo razmere počasi začele umirjati. pred nami je 
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ZAKAJ JE MOJ KRIŽ TAKO TEŽEK?!
Pozdravljena, 
spoštovani slovenski pasijonec, draga slovenska pasijonka!
Kot se za glasilo Pasijonskega vetra spodobi, bom teh nekaj uvodnih misli navezal na 
križ. Tokrat pa ne bom pisal o Jezusovem križu, viru našega odrešenja in ikoni brez-
mejne ljubezni, ki gre do konca, temveč o križu človeškega življenja. 
Vsak izmed nas ga pozna v raznoterih oblikah in nemalokrat omagujemo pod njim. Če 
pred njim bežiš, vse tvoje življenje postane beg, če ga sprejmeš, pa se odpre ključno 
vprašanje: Kje naj najdem moč, da ga bom lahko nosil?
Do nedavna sem se tudi sam strinjal s splošno sprejeto ljudsko modrostjo, da ti Bog 
naloži tako težek križ, kot si ga sposoben nositi. Misel na prvi pogled deluje zelo tola-
žilno in je v skladu s krščansko podobo Boga Očeta, ki ljubi vse, kar je ustvaril, in vsem 
vedno želi le dobro.
Pa vendar … Zakaj toliko ljudi obnemore pod bremeni življenja, zakaj jih toliko obupa, 
zakaj tolike križ zlomi?!
Odgovor, ki je pomiril moje srce, mi je Gospod poslal preko našega brata Mira, ki je 
z menoj delil vsebino ene izmed katehez programa za moške Eksodus. V njej je bilo 
namreč jasno povedano, da nam Vseljubeči vedno nalaga križ, ki presega naše moči.
Kako?! Zakaj neki bi storil kaj takega?!
Ker nas ljubi in hoče, da vse življenje, še posebej pa preizkušnje 
in trpljenje, živimo z njim!
Križ je vedno povabilo v odnos z Gospodom.
Ustvarjeni smo bili za življenje z Njim, ki nas ustvarja. Samo v tej 
sveti Dvojini lahko človek resnično živi. Izstopanje iz odnosa z 
Gospodom je pot v smrt. Tako pravi tudi avtor 73. psalma: »Za-
kaj glej, tisti, ki so daleč od tebe, se bodo pogubili …«
Torej, spoštovani brat, draga sestra, tako kot je Jezusova ljube-
zen spremenila grozno rimsko mučilno orodje v kraj razodetja 
brezmejne ljubezni, tako se tudi naši življenjski križi v Božji bli-
žini spreminjajo v blagoslov. Za nas same in za svet, ki »hrepeni 
po razodetju Božjih sinov« (Rim 8,19).
Kako blagodejno in osrečujoče je sredi vseh bojev Jezusovo po-
vabilo: »Pridite k meni vsi, ki ste utrujeni in obteženi, in jaz vam 
bom dal počitek. Vzemite nase moj jarem in učite se od mene, 
ker sem krotak in v srcu ponižen, in našli boste počitek svojim 
dušam; kajti moj jarem je prijeten in moje breme je lahko« (Mt 
11,28-30).
Blagor tistim, ki ga vzamejo  zares …
Vse dobro v Gospodu!

Pasijonski                     novičnik
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brat Jaroslav Knežević
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izziv, kako osmisliti letošnji postni čas, ki ga 17. februarja začenjamo s pepel-
nično sredo. pridi sveti duh in nas prežari z ognjem svoje ljubezni, da bomo 
iz časa preizkušnje z virusom izšli krepkejši, modrejši in ponižnejši, polni nove 
ustvarjalnosti in veselja do življenja, hvaležni bogu za vsak trenutek, ki ga živimo 
in nam ga daje on, ki je naš nebeški oče!


